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معاونت بهداشت دانشگاه علوم 
پزشکی شیراز بر تسریع در روند 

واکسیناسیون نوجوانان

 

 
 

سلامت  گروه  رئیس  حضور  با  نوجوانان  سلامت  کمیته 
علوم  دانشگاه  بهداشت  معاونت  مدارس  و  جوانان  نوجوانان، 
اداره  رئیس  و  شیراز  درمانی  بهداشتی  خدمات  و  پزشکی 
در  فارس  پرورش  و  آموزش  کل  اداره  تندرستی  و  سلامت 

دفتر مدیر آموزش و پرورش کازرون برگزار شد.
شبکه  عمومی  روابط  از  طلوع  روزنامه  دریافتی  گزارش  به 
رئیس  نشست  این  در  کازرون،  شهرستان  درمان  و  بهداشت 
بهداشت  معاونت  مدارس  و  جوانان  نوجوانان،  گروه سلامت 
کنترل  کشور  سلامت  حوزه  اولویت  اینکه  بیان  با  دانشگاه 
است، گفت:  بیماری  این  علیه  واکسیناسیون  و  بیماری کرونا 
زمانی به ایمنی جمعی دسترسی پیدا می کنیم که دست کم 80 

درصد جمعیت واکسینه شده باشند.
در  فارس  پیشتازی  به  اشاره  با  جعفری  خوبیار  مهندس 
به  توجه  با  افزود:  علیه کرونا،  واکسیناسیون گروه های هدف 
 18 تا   12 سنی  گروه  درصد   68 کازرون  شهرستان  در  اینکه 
دستیابی  جهت  شده اند،  واکسینه  کرونا  بیماری  برعلیه  سال 
متولیان  سنی،  گروه  این  واکسیناسیون  صددرصد  پوشش  به 
ادارات آموزش  نیازمند مداخله فوری روسای  حوزه سلامت 
و  تشویق  ترغیب،  راستای  در  مدارس  مدیران  و  پرورش  و 
آگاهی بخشی به والدین دانش آموزان در زمینه اهمیت انجام 

واکسیناسیون فرزندانشان هستند.
رئیس شبکه بهداشت و درمان کازرون نیز با بیان اینکه کنترل 
است،  کشور  سلامت  حوزه  اولویت  مهم ترین  کرونا  بیماری 
را  همگانی  واکسیناسیون  و  بهداشتی  شیوه نامه های  رعایت 

اصلی ترین راهکار مقابله با این بیماری برشمرد.
دکتر »بندر برامکی« با تأکید بر اینکه بازگشایی مدارس و ورود 
زیرساخت های  فراهم سازی  به  نیاز  مدرسه  به  آموزان  دانش 
ضرورت  بر  دارد،  کرونا  ویروس  اپیدمی  شرایط  با  متناسب 
برای  ویژه  فرمانداری  در  واکسیناسیون  کمیته  برگزاری 
هم اندیشی در راستای افزایش پوشش واکسیناسیون گروه های 

هدف در شهرستان تأکید کرد.
رئیس اداره سلامت و تندرستی اداره کل آموزش و پرورش 
دانش  کم تحرکی  از  نگرانی  ابراز  ضمن  ادامه  در  نیز  فارس 
بروز  احتمال  و  کرونا  ویروس  شیوع  دوران  در  آموزان 
اجتماعی،  شبکه های  از  استفاده  افزایش  از  ناشی  آسیب های 
بهترین  بتوانیم  هم افزایی  و  همدلی  با  کرد  امیدواری  ابراز 
شرایط  در  آموزان  دانش  ایمنی  افزایش  راستای  در  تصمیم 

کنونی، اتخاذ کنیم.
پوشش  افزایش  با  اینکه  بیان  با  زارعی«  »محمدعلی 
مهیا  مدارس  بازگشایی  زمینه  آموزان  دانش  واکسیناسیون 
از  استفاده  و  عمومی  فرهنگ سازی  ضرورت  بر  می شود، 
ظرفیت های شهرستان نظیر انجمن های اولیا و مربیان، امام جمعه 

و بسیجیان برای دستیابی به این هدف تأکید کرد.
تصمیم  اساس  بر  مدارس  بازگشایی  مقرر شد  نشست  این  در 
پوشش  میزان  به  توجه  با  و  شهرستان  و  استان  کرونای  ستاد 
واکسیناسیون منطقه انجام شود، همچنین کارشناسان بهداشتی 
رعایت  بر  مدارس،  از  بازدید  درمان ضمن  و  بهداشت  شبکه 

شیوه نامه های بهداشتی مطابق با چک لیست نظارت کنند.
مدیر جهاد کشاورزی شهرستان کازرون

آغاز برداشت عسل در کازرون
مدیر جهاد کشاورزی شهرستان کازرون گفت: برداشت عسل 

تابستانه از 430 زنبورستان این شهرستان آغاز شده است.
معاونت  عمومی  روابط  از  طلوع  روزنامه  دریافتی  گزارش  به 
سازمان و مدیریت جهاد کشاورزی شهرستان کازرون، حمید 
رشیدی افزود: این شهرستان با دارا بودن 110 هزار کلنی مدرن 
و تولید 1090 تن عسل رتبه دوم تولید عسل در استان فارس را 

به خود اختصاص داده است.
کازرون  در  شده  تولید  عسل  کرد:  اظهار  مسئول  مقام  این 
از  کنار  درختان  با  دشت هایی  و  مراتع  گیاهی،  تنوع  دلیل  به 
کیفیت و مرغوبیت بالایی برخوردار است و این پتانسیل برای 
کرده  ایجاد  اشتغال زایی  شهرستان  این  در  نفر   1300 از  بیش 

است.
هزار   11 سالانه  عسل،  تولید  بر  علاوه  کرد:  اضافه  رشیدی 
کلونی های  از  موم  بره  و  موم  رویال،  ژل  کیلوگرم   650 و 
تولید  در  که  می شود  تولید  کازرون  شهرستان  در  زنبورعسل 

محصولات آرایشی و بهداشتی و داروها استفاده می شود.
به  اینکه  به  اشاره  با  مدیر جهاد کشاورزی شهرستان کازرون 

نبود واحدهای بسته بندی و زنجیره تولید قسمت عمده  خاطر 
سایر  به  فله ای  صورت  به  شهرستان  این  زنبورداران  محصول 
استان ها صادر و در بازار عرضه می شود، تصریح کرد: جهاد 
کشاورزی از سرمایه گذاران برای فرآوری و بسته بندی عسل با 

صدور مجوز و پرداخت تسهیلات حمایت می کند.

هشتمین جشنواره بین المللی 
تک نوازان ساز دف، درخشش گاه 

دختران فارس به سرپرستی

  
بانوی کازرون

دختران دف نواز استان فارس به مربی گری و سرپرستی مریم 
چهارم  و  سوم  جایگاه های  در  توانستند  کازرون  از  هوشمند 
جشنواره بین المللی تک نوازان ساز دف بنشینند. این جشنواره، 
از دیدگاه کمی و کیفی پذیرای هنرمندانی در رده های سنی 
به  سال   20( ج  و  سال(   19 تا   13( ب  سال(،   12 تا   ۷( الف 
بالا(، از 54 شهر ایران و کشورهای جهان همچون هند، اسپانیا، 

ترکیه، کانادا و آمریکا بود.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از به نقل از پایگاه اطلاع رسانی 
استان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  کل  اداره  عمومی  روابط  و 
سال(،   12 تا  »الف«)۷  سنی  گروه های  در  اثر   438 فارس؛ 
»ب«)13 تا 19 سال( و »ج«)20 سال به بالا( به دبیرخانه هشتمین 

جشنواره بین المللی تک نوازان ساز دف فرستاده شد.
نوای دف  موسیقی  از گروه  احمدی  آیلین  و  ایلماه گنجه ای 
فارس به سرپرستی مریم هوشمند توانستند به ترتیب مقام سوم 

و چهارم این جشنواره را از آن خود کنند.

استان بوشهر
کارشناس اداره کل هواشناسی 

استان بوشهر خبر داد؛

باد »لیمر« در راه بوشهر
 دریانوردان به دریا نزنند

اینکه  بیان  با  بوشهر  استان  هواشناسی  کل  اداره  کارشناس 
استان  این  در  آینده  هفته  نیمه های  تا  ناپایدار  موج  فعالیت 
ادامه دارد گفت: احتمال وقوع باد لهِیمِر همزمان با فعالیت 
این سامانه وجود دارد و لازم است دریانوردان برای تردد در 

خلیج فارس مراقب باشند.
پیام مساعدی در گفتگو با خبرنگار فارس در بوشهر از ورود 
یک سامانه بارشی به استان در اواخر هفته خبر داد و اظهار 
می دهد  نشان  هواشناسی  پیش بینی  نقشه های  بررسی  داشت: 
وارد شمال شرق کشور می شود  از چهارشنبه  بارشی  سامانه 
که شاخه غربی آن از پنجشنبه، مناطق غرب و جنوب غرب 

و استان بوشهر را در بر می گیرد.
اینکه   بیان  با  بوشهر  استان  هواشناسی  کل  اداره  کارشناس 
فعالیت این موج ناپایدار تا نیمه های هفته آینده در این استان 
ادامه دارد گفت: احتمال وقوع باد لهِیمِر همزمان با فعالیت 
این سامانه وجود دارد و لازم است دریانوردان برای تردد در 

خلیج فارس مراقب باشند.
مساعدی با بیان اینکه دما از هفته آینده کاهش پیدا می کند 
گفت: همزمان با فعالیت سامانه بارشی در اواخر هفته، دمای 
هوا در روزهای پنجشنبه و جمعه کمی افزایش خواهد یافت، 
هوا  و  کاسته  هوا  دمای  از  به تدریج  دوشنبه  تا  شنبه  از  اما 

خنک می شود.
رئیس گروه عمران شورای شهر بوشهر

سه میلیارد تومان برای ایجاد 
زیرساخت های لازم در بافت 

تاریخی بوشهر هزینه شد
توسعه  به  اشاره  با  بوشهر  شهر  شورای  عمران  گروه  رئیس 
با  بافت  این  گفت:  بوشهر  تاریخی  بافت  در  زیرساخت ها 
امسال  دارد که  توجه ویژه  به  نیاز  قرن  از ۲.۵  بیش   قدمت 
۳ میلیارد تومان برای ایجاد زیرساخت های لازم در این بافت 

هزینه شده است.
به گزارش خبرگزاری تسنیم از بوشهر، یکی از ظرفیت های 
مهم مرکز استان بوشهر بافت تاریخی آن است که به عنوان 
گنجینه تاریخی بندر بوشهر از منحصربه فردترین بافت ها در 

کشور محسوب می شود.
گذر  بازسازی  ساختمان ها،  مرمت  با  بوشهر  تاریخی  بافت 
گردشگری، بهبود فضا و توسعه مبلمان شهری، در مسیر احیا 

و بازسازی قرار گرفته است.
بافت بوشهر 2.5 قرن قدمت دارد

عمارت های  شامل  زیبا  ساختمان های  دارای  بوشهر  بافت 
کنسولگری  عمارت  پیش،  قرن   2.5 به  مربوط  تاریخی 
و  مساجد، حسینیه،  مانند  مذهبی  مراکز  مختلف،  کشورهای 
کلیسا، بازار قدیمی و کوچه های زیبا است که هر گردشگر 
آن  معماری  و  ساختمان ها  جذب  بافت  داخل  به  ورود  با 

می شود.
بخشی از بافت قدیم بوشهر در فهرست آثار ملی کشور به 

ثبت رسیده است.
بافت  در  شهری  مبلمان  و  عمرانی  زیرساخت های  توسعه 

بوشهر
به  توجه  بوشهر  شهر  شورای  عمران  گروه  رئیس 
زیرساخت های عمرانی و مبلمان شهری را یکی از برنامه های 
عمرانی  طرح های  کنار  در  داشت:  اظهار  و  دانست  مهم 

پیوست های فرهنگی و اجتماعی اجرا می شود.
از  بیش  قدمت  با  را  بوشهر  تاریخی  بافت  نیک روش  وحید 
2.5 قرن از ظرفیت های مهم گردشگری شهر بوشهر دانست 
و بیان کرد: بافت بوشهر در پهنه 38 هکتار با 30 عمارت 
اثر  نقطه شهر بوشهر قرار دارد و یک  بهترین  ارزشمند در 
شهر  گردشگری  رونق  برای  ارزشمند  فرصتی  و  تاریخی 

بوشهر است.
توجه  بر  تأکید  با  بوشهر  شهر  شورای  عمران  گروه  رئیس 
نیاز به  به تسهیل امور ساکنان بافت بوشهر افزود: این مهم 
هم افزایی دستگاه های مختلف از جمله میراث فرهنگی، صنایع 

دستی و گردشگری و شهرداری بوشهر وجود دارد.
نیک روش با بیان اینکه شهرداری بوشهر برای اجرا طرح ها با 
تداخل و ضوابط میراث مواجه است از تصویب نشدن طرح 
تفصیلی بافت بوشهر خبر داد و بیان کرد: این مهم یکی از 
قرار  کار  دستور  در  باید  که  است  بافت  در  مهم  معضلات 

گیرد.
از  عمرانی  و  خدماتی  زیرساخت  ایجاد  اینکه  بیان  با  وی 
برق رسانی  گازرسانی،  فاضلاب،  طرح  اجرا  آبرسانی،  جمله 
و شبکه مخابرات در بافت بوشهر ضروری است خاطرنشان 
کرد: خوشبختانه برخی زیرساخت ها در بافت تاریخی بوشهر 
ایجاد شده ولی نیاز است که همه دستگاه های خدمات رسان 
به ویژه اداره برق در زمینه روشنایی این بافت اقدامات لازم 

انجام دهد.
اینکه  به  اشاره  با  بوشهر  شهر  شورای  عمران  گروه  رئیس 
در  لازم  زیرساخت های  ایجاد  برای  تومان  میلیارد   3 امسال 
این زمینه  بوشهر هزینه شده است گفت: در  تاریخی  بافت 
نیاز به تخصیص اعتبارات بیشتری برای این مجموعه ارزشمند 

است.

 

استان هرمزگان

بندرعباس

رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز 
شهرداری بندرعباس خبر داد؛

کاشت بیش از 56 هزار اصله نهال 
در سطح شهر بندرعباس

 

رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهرداری بندرعباس 
گفت: در هفت ماه سال جاری بیش از 56 هزار اصله درخت 

در فضاهای سبز سطح شهر کاشته شده است.
به گزارش ایلنا، مصطفی خادم اظهار کرد: سازمان سیما، منظر 
و فضای سبز شهری در کنار اهداف و برنامه های خود برای 
به ساماندهی و  نیز نسبت  توسعه فضای سبز، توجه ویژه ای 
بهسازی فضاهای سبز موجود در سطح شهر اعم از بوستان ها، 

بلوارها و میادین دارد.
وی تصریح کرد: در تشریح اقدامات این سازمان در 7 ماه 
نخست سال جاری از ابتدای امسال بیش از 56 هزار اصله نهال 

در بلوارهای سطح شهر کاشته شده است. 
وی عمده درختان کاشته شده را شامل گارم زنگی، سپستان، 
جم، چریش، چنال، گل ابریشم، کنار و درختچه های گل دار 

گل کاغذی، کاسیا، پانسانیا، ختمی چینی و ... عنوان کرد.

هرمز
مسئول مرکز تحقیقات محیط زیست 

شهید هرمزی خبر داد؛
مرمت و لایروبی آبشخورهای 

حیات وحش جزیره هرمز
 ۳ امسال  هرمز،  جزیره  وحش  حیات  استفاده  منظور  به 
آبشخور با هزینه هشت میلیون ریال در این جزیره لایروبی 

و مرمت شده است.
به گزارش خبرنگار گروه استان های باشگاه خبرنگاران جوان 
محیط  تحقیقات  مرکز  مسئول  کریمی،  علی  هرمزگان،  از 
زیست شهید هرمزی با اشاره به اینکه  برای استفاده حیات 
وحش جزیره هرمز، امسال ۳ آبشخور با هزینه هشت میلیون 
ریال در این جزیره لایروبی و مرمت شده است گفت: به این 
فصل  شروع  تا  سیار،  تانکر  دستگاه  یک  بوسیله  آبشخورها 

بارندگی آبرسانی می شود.
در  ولگرد  سگ های  وجود  و  خشکسالی  افزود:  کریمی 
جزیره، علت نابودی تنوع زیستی و کاهش جمعیت وحوش 

در سال های اخیر است.
او گفت: در سر شماری نیم سال جاری حیات وحشت جزیره 
است که  هرمز، حدود ۷۰ رأس آهوی جبیر شمارش شده 
برابر  دو  به  آن ها  جمعیت  زادآوری،  فصل  در  امیدواریم 

افزایش یابد.
گفت:  هرمزی  شهید  زیست  محیط  تحقیقات  مرکز  مسئول 
امسال صد میلیون ریال علوفه و یونجه برای توزیع بین آهوان 

جزیره خریداری شده است.

استان خوزستان
 

شهردار اهواز در حاشیه مانور 
مقابله با آب های سطحی:

راه اساسی مشکل آبگرفتگی اهواز 
اجرای طرح جامع و اختصاص 

اعتبارات ملی برای آن است

 
 

 
 
 

شبکه  جامع  طرح  پروژه های  اجرای  گفت:  اهواز  شهردار 
فاضلاب و آب های سطحی هزینه های سرسام آوری دارد، اما 
مردم این انتظار را دارند با اختصاص اعتبارات ملی و کمک 
دولت این مشکل اساسی که گریبان گیر شهر شده، حل شود.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شهرداری 
با حضور شهردار  دفع آب های سطحی  بزرگ  مانور  اهواز، 
مسئولان  مناطق،  مدیران  شهری،  خدمات  معاون  اهواز، 
مناطق  شهری  خدمات  معاونت  حوزه  نیروهای  شهرداری، 
هشتگانه شامل نیروهای فضای سبز، رفت و روب، پسماند و 
همچنین دستگاه ها، ادوات، ماشین آلات از قبیل انواع مکنده، 
مکش،  مکانیکی،  بیل  جرثقیل،  پی،  اس  پمپ  انواع  تانکر، 

تجهیزات دستی و خودروهای امدادرسان برگزار شد.
جمع  در  مانور  این  حاشیه  در  اهواز  شهردار  امینی  رضا 
آب  از  است  سال ها  اهواز  شهر  داشت:  اظهار  خبرنگاران 
هرساله  و  می برد  رنج  فاضلاب  زدگی  پس  و  گرفتگی 
آب  کاهش  بر  سعی  امکانات  بسیج  با  شهرداری  نیروهای 

گرفتگی در ایام بارندگی دارد.
وی افزود: با همکاری شرکت آب و فاضلاب تاکنون تمرکز 
معطوف تر  داشته اند  را  بیشترین آب گرفتگی  نقاطی که  بر 
بوده تا معضل آب های سطحی و پس زدگی فاضلاب در ایام 
بارندگی در این نقاط بحرانی به کمترین میزان خود رسیده و 

شیرینی نزول رحمت الهی به کام مردم تلخ نشود.
شهردار اهواز بیان کرد: طرح جامع شبکه فاضلاب و آب های 
سطحی توسط دولت در درست بررسی و رسیدگی است که 
به واسطه آن اعتباراتی ملی برای حل این مشکلات اختصاص 

می یابد.
شبکه  جامع  طرح  پروژه های  اجرای  کرد:  اضافه  امینی 
فاضلاب و دفع آب های سطحی هزینه های سرسام آوری دارد 
اما مردم این انتظار را دارند که با کمک دولت این مشکل 

اساسی که گریبان گیر شهر شده، حل شود.
دفع  و  فاضلاب  شبکه  بودن  مشترک  به  اشاره  ضمن  وی 
آب های سطحی و محدودیت این شبکه ها، تصریح کرد: برای 
حل این مشکل در نقاط بحرانی، آبفا و شهرداری طرح های 
ضربتی در قالب طرح های علاج بخشی را تعریف کردند، اما 

حل نهایی مشکل در اجرای طرح جامعه است.
نقاط  بیشتر  در  فاضلاب  شبکه  فرسودگی  به  اهواز  شهردار 
جدی  قدری  به  فاضلاب  مشکل  گفت:  و  کرد  اشاره  شهر 
است که در روزهای غیر بارانی نیز با پس زدگی فاضلاب و 
ریزش شبکه ها مواجه هستیم که این مشکل تنها با طرح جامع 

فاضلاب و آب های سطحی قابل حل است.
وی به آمادگی شهرداری و بسیج امکانات برای بارندگی های 
احتمالی اشاره کرد و گفت: با برگزاری این مانور و تمرین 
برای آمادگی، امیدواریم کمترین مشکل را در زمان بارندگی 
با دغدغه کمتری پشت سر  را  بارندگی  ایام  باشیم و  داشته 

بگذاریم.
و  هماهنگی  آمادگی،  هدف  با  سطحی  آبهای  دفع  مانور 
انسجام بیش از پیش و هرچه بیشتر حوزه های خدماتی مناطق 
هشتگانه و سازمان های زیر مجموعه آن در شهرداری اهواز، 
قبل از شروع بارندگی برگزار شد در حاشیه رودخانه کارون 

برگزار شد.
مدیرعامل سد دز:

سد دز فقط ۷۰ میلیون مترمکعب 
آب قابل بهره برداری دارد

مدیرعامل سد دز با اشاره به آخرین وضعیت این سد گفت: 
میلیون   ۷۰۰ از  مترمکعب  میلیون   ۷۰ فقط  فعلی  شرایط  در 
این  با  و  است  بهره برداری  قابل  سد  پشت  آب  مترمکعب 
حجم، حداکثر تا یک ماه آینده می توانیم شرایط را ادامه دهیم 

و ۷۰ میلیون مترمکعب را مصرف کنیم.
دز،  سد  از  خبرنگاران  بازدید  حاشیه  در  نسب  رئوفی  سعید 

اظهار کرد: اینکه سد دز در فصل پاییز در پایین ترین تراز 
اما امسال یک سال خاص و شرایط  خود باشد طبیعی است 

ویژه است و باید به این مساله توجه داشته باشیم.
به گزارش ایسنا، وی افزود: در حال حاضر ورودی سد دز 
۳۰ مترمکعب بر ثانیه و خروجی سد ۶۰ مترمکعب بر ثانیه 
است و به این به معنای آن است که ۳۰ مترمکعب بر ثانیه از 

ذخیره موجود سد استفاده می شود.
میلیون   ۷۰ فقط  فعلی  شرایط  در  گفت:  دز  سد  مدیرعامل 
قابل  سد  پشت  آب  مترمکعب  میلیون   ۷۰۰ از  مترمکعب 
بهره برداری است و با این حجم، حداکثر تا یک ماه آینده 
را  مترمکعب  میلیون   ۷۰ و  دهیم  ادامه  را  شرایط  می توانیم 

مصرف کنیم.
این که در حال حاضر  به  با توجه  رئوفی نسب عنوان کرد: 
میزان  این  است،  ثانیه  بر  مترمکعب   ۶۰ دز  سد  خروجی 
آبزیان  و  درختان  رودخانه،  آبِ  حق  برای  فقط  رهاسازی 
وجود  کشاورزی  برای  آب  این  از  استفاده  امکان  و  است 

ندارد.
یا  ادامه داد: در گذشته معمولًا در آبان ماه حداقل یک  وی 
۲ سیلاب داشتیم که آب را پشت سد می آورد اما متاسفانه 
اتفاقی رخ نداده است. امیدواریم در روزهای  تاکنون چنین 
باقیمانده آبان ماه و روزهای ابتدایی آذرماه بارندگی داشته 
باشیم و شرایط تغییر کند زیرا اگر چنین اتفاقی رخ ندهد، ۶۰ 

مترمکعب بر ثانیه خروجی سد نیز کاهش می یابد.
ارتفاع  حاضر  حال  در  کرد:  تصریح  دز  سد  مدیرعامل 
از ۳۱۰  نباید  قاعده  است که طبق  متر  آب پشت سد ۳۰۸ 
و  خوزستان  خاص  وضعیت  دلیل  به  اما  بیاید  پایین تر  متر 
به  از تراز ۳۱۰ متر  این ریسک را پذیرفتیم که  خشکسالی 

تراز ۳۰۵ متر نیز برویم.
رئوفی نسب ادامه داد: اگر تراز سد دز پایین تر ۳۰۵ متر برود، 
قابل  حجم  ناگهان  دست،  بالا  از  سیلاب  آمدن  صورت  در 
آسیب  سد  بدنه  به  و  می رسد  سد  پشت  به  آب  از  توجهی 

وارد می شود.
وی با بیان اینکه براساس پیش بینی ها، هواشناسی خبرهای 
لرستان  در  جاری  هفته  آخر  احتمالًا  گفت:  ندارد،  خوبی 
و  خوب  بارندگی  اگر  و  داشت  خواهیم  خوبی  بارندگی 
سیلاب داشته باشیم و ارتفاع آب پشت سد به ۳۱۰ متر به بالا 

برسد بهتر می توانیم شرایط را مدیریت کنیم.
مدیرعامل سد دز در خصوص نیروگاه برق این سد، گفت: 
نیروگاه سد در شبانه روز یک میلیون و ۲۰۰ هزار کیلو وات 
برق تولید می کند و آب رهاسازی شده از مجرای نیروگاه 
خارج و صرف تولید برق می شود اما اگر حجم آب از ۳۰۵ 
متر پایین تر بیاید باعث ایجاد گرداب خواهد شد و نیروگاه 

قابل بهره برداری نخواهد بود.

استان کهگیلویه و بویراحمد
  

دوگنبدان

مدیرعامل سازمان حمل و نقل شهرداری 
دوگنبدان:

فعالیت تاکسی اینترنتی اسنپ
در دوگنبدان غیرقانونی اعلام شد

 

 

گفت:  دوگنبدان  شهرداری  نقل  و  حمل  سازمان  مدیرعامل 
در  مسافران  جابجایی  برای  اسنپ  اینترنتی  تاکسی  فعالیت 
توصیه  مردم  به  و  است  غیرقانونی  دوگنبدان  شهر  سطح 

می شود از این ناوگان استفاده نکنند.
ایرنا فزود: تاکسی  با خبرنگار  داود حبیبی در گفت و گو 
قانون  مطابق  و  است  فعالیت  پروانه  فاقد  اسنپ  اینترنتی 
می بایست این شرکت با مراجعه به سازمان و مراجع ذیصلاح 

نسبت به اخذ مجوز و پروانه فعالیت اقدام نمایند.
از  قبل  نیز  اینترنتی  تاکسی های  رانندگان  اینکه  بیان  با  وی 
رانندگان  گفت:  باشند  کارت صلاحیت  دارای  باید  فعالیت 
و  نبوده  مسافر  نقل  و  حمل  صلاحیت  کارت  دارای  اسنپ 
شهروندان باید برای استفاده از این ناوگان اطمینان لازم را 

داشته باشند.
در  اینترنتی(  )تاکسی  اسنپ  سامانه  کرد:  ابراز  حبیبی 
نیز درخواست  مردم  از  و  ندارند  شهرداری دوگنبدان مجوز 

می شود از این سامانه استفاده نکنند.
در  تاکسیرانی  کنترل  و  گشت  عوامل  کرد:  تصریح  وی 
صورت مشاهده خودروهای تاکسی اینترنتی اسنپ در سطح 

شهر، آن ها را توقیف خواهد کرد.
حبیبی ادامه داد: هرگونه فعالیت از سوی تاکسی های اینترنتی 
در دوگنبدان باید در چارچوب قانون باشد و  به همین دلیل 
دستور برخورد با تاکسی های اینترنتی بدون مجوز در دستور 

کار سازمان حمل و نقل  شهرداری دوگنبدان است.
وی افزود: رانندگان نیز می توانند همگام با شرایط کسب و 
به مردم  قانون خدمات را  اینترنتی و در چارچوب  کارهای 
با این شرکت در  ارائه دهند و این سازمان آماده همکاری 

صورت دریافت مجوزهای لازم را دارد.

به گزارش دریافتی روزنامه طلوع، مدیر تأمین اجتماعی شهرستان های 
کازرون و کوه چنار با تشریح مزایای بیمه دانشجویان، گفت: دانشجویان 
رشته های مختلف دانشگاهی با هدف استفاده بهتر از سال های تحصیلات 
می توانند با شرکت در این طرح، سنوات دانشجویی خود را جزء سوابق 

پرداخت حق بیمه ثبت کنند.
دانشجویان  از  دسته  این  به این ترتیب،  داد:  ادامه  منتصری  مهرداد 
یا  و  خصوصی  دولتی،  مختلف  دستگاه های  در  آینده  در  پس ازاینکه 

سوابق  ادامه  از  توانست  خواهند  شوند،  کار  به  مشغول  مشاغل،  دیگر 
بیمه با سوابق دانشجویی جهت مزایای مختلف تأمین اجتماعی از جمله 

خدمات و تعهدات بلندمدت مانند بازنشستگی بهره مند شوند.
وی بیان کرد: دانشجویان باید از طریق بیمه دانشجویی از شروع تا پایان 
اجتماعی  تأمین  دانشجویی  بیمه شدگان  ردیف  در  دانشگاه  تحصیلات 
قرار بگیرند و با مراجعه به سامانه الکترونیک es.tamin.ir و یا دفاتر 

خدماتی و کارگزاری نسبت به انعقاد قرارداد مذکور اقدام نمایند.

مدیر تأمین اجتماعی شهرستان های کازرون و کوهچنار:
دانشجویان با شرکت در طرح بیمه دانشجویان می توانند سال های تحصیل خود را در سوابق بیمه بازنشستگی منظور کنند


